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Abstract (en)
In hinged lid packets having a packet part (10) and a lid (11) articulated thereon, especially in the design having round edges, the problem exists of
retaining the lid (11) with precision in the closed position. In order to achieve this, a closing force is exerted on the lid, which is achieved by frictional
closure or hooking of a collar (23) in the lid (11). The hooking is effected in that webs (42) defining a recess (29) in the collar (23) are pushed into
lateral apertures (43) in an inner tab (39) of the lid and thus enter a jammed position. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei Klappschachteln mit Schachtelteil (10) und gelenkig an diesem angebrachten Deckel (11), insbesondere in der Ausführung mit Rundkanten,
besteht das Problem, den Deckel (11) präzise in der Schließstellung zu halten. Um dies zu erreichen, wird auf den Deckel eine Schließkraft
ausgeübt, die durch Reibschluß bzw. Verhakung eines Kragens (23) im Deckel (11) erreicht wird. Die Verhakung wird dadurch bewirkt, daß eine
Ausnehmung (29) des Kragens (23) begrenzende Stege (42) in seitliche Öffnungen (43) einer Deckel-Innenlasche (39) geschoben werden und
dadurch in eine Klemmstellung gelangen. <IMAGE>
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